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Статья посвящена рассмотрению теоретических и нормативно-правовых основ предоставления публично-правовой 

услуги по государственной регистрации организаций гражданского общества при их учреждении в России и в странах — 

членах Европейского союза. Осуществляется теоретическое осмысление понятия «организация гражданского общества» 

и определяются виды данных объединений в нашей стране. Раскрывается соотношение категории публично-правовой 

услуги с понятиями публичной и государственной услуги. Анализ отдельных положений соответствующих законода-

тельных и иных нормативных актов позволил выявить недостатки правового регулирования предоставления публично-

правовой услуги государственной регистрации организаций гражданского общества в России и сформулировать пред-

ложения по его совершенствованию на основании опыта правового регулирования рассматриваемых правоотношений 

в странах Европейского союза.
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The article is devoted to the consideration of the theoretical and regulatory framework for the provision of public legal services 

for the state registration of civil society organizations during their establishment in Russia and in the member states of the European 

Union. A theoretical understanding of the concept of «civil society organization» is carried out and the types of these associations 

in our country are determined. The article reveals the relationship between the category of public law services and the concepts of 

public and state services. Analysis of individual provisions of the relevant legislative and other normative acts made it possible to 

identify shortcomings in the legal regulation of the provision of public legal services for state registration of civil society organizations 

in Russia and to formulate proposals for its improvement based on the experience of legal regulation of the legal relations in question 

in the countries of the European Union.
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